

渣打流動分行  
Mobile Branch



渣打流動分行逢星期一至五(公眾假期除外)輪流派駐以下地點，為居民提供服務：

Standard Chartered Mobile Branch operates from Monday to Friday (except General Holidays), moving between the following locations to meet the banking needs of residents:

逢星期 Weekly	地點 Locations	服務時間 Opening Hours
星期一 Monday	秀茂坪秀茂坪邨 (由2019年6月3日起) Sau Mau Ping Estate, Sau Mau Ping (Effective from 3 June 2019)	上午9時正至11時正，中午12時正至下午4時正 9am – 11am, 12nn – 4pm
星期二 Tuesday	馬鞍山欣安邨 Yan On Estate, Ma On Shan	
星期三 Wednesday	長沙灣海麗邨 Hoi Lai Estate, Cheung Sha Wan	
星期四 Thursday	東涌迎東邨 Ying Tung Estate, Tung Chung	
星期五 Friday	沙田碩門邨 Shek Mun Estate, Sha Tin	

服務範圍：現金提存服務(港幣、人民幣；上限為兩萬元)、支票存入及轉賬、定期續期/更改定期到期指示、兌換港幣及人民幣、兌現禮券、櫃員機服務、客戶一般查詢、存摺打印、支票停止服務、報失提款卡或電話理財密碼、其他服務如更改個人資料，申請自動轉賬等。

Services include: cash transactions for deposits and withdrawals of up to \$20,000 (HKD, CNY), cheque deposits & fund transfers, time deposits (renewal/change of maturity instructions), currency exchange between CNY & HKD, encashment gift cheques, ATM services, customer enquiries, passbook updates, stop payments of cheques, reporting of lost ATM cards/phone banking passwords, other services such as changes of personal information and autopay requests.

客戶服務熱線 Customer Services Hotline: 2886 8888

sc.com/hk

Here for good



standard  
chartered  
渣打銀行



## ◀ 分行駛進社區 銀行服務更便捷 ▶

由2025年6月5日起，有關渣打流動分行之服務地點，請參閱以下列表：

Effective from 5 June 2025, please refer to the following service locations of our Mobile Branch:

逢星期 Weekly	地點 Locations	服務時間 Opening Hours
星期一 Monday	香港仔石排灣邨中央廣場 Central Plaza, Shek Pai Wan Estate, Aberdeen	上午9時正至11時正； 中午12時正至下午4時正 9am – 11am, 12noon – 4pm
星期二 Tuesday	柴灣興華二邨安興樓 On Hing House, Hing Wah (II) Estate, Chai Wan	
星期三 Wednesday	九龍城啟晴邨康晴樓 Hong Ching House, Kai Ching Estate, Kowloon City	
星期四 Thursday	青衣長康邨康泰樓 Hong Tai House, Cheung Hong Estate, Tsing Yi	
星期五 Friday	屯門和田邨和麗樓 Wo Lai House, Wo Tin Estate, Tuen Mun	

服務範圍：現金提存服務（港幣、人民幣；上限為兩萬元）、支票存入及轉賬、定期續期/更改定期到期提示、兌換港幣及人民幣、兌換禮券、數碼理財教學影片、銀行服務溫馨提示、電子表格、網上理財站、櫃員機服務、客戶一般查詢、存摺打印、支票停止服務、報失提款卡或電話理財密碼、其他服務如更改個人資料，申請自動轉賬等。

Services include: cash transactions for deposits and withdrawal of up to \$20,000 (HKD, CNY), cheque deposits & fund transfers, time deposits (renewal/change of maturity instructions), currency exchange between CNY & HKD, encashment gift cheques, digital education videos, warm tips for banking services, eform, internet banking booth, ATM services, customer enquiries, passbook updates, stop payment of cheques, reporting of lost ATM card/ phone banking passwords, other services such as changes of personal information and autopay requests.

客戶服務熱線 Customer Service Hotline: 2886 8888

sc.com/hk